



## Protokoll 2023-08-28

- Art:** Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap
- Tid:** Måndagen den 28 augusti 2023, kl 18:00
- Plats:** Klubbhuset
- Närvarande:** Helena Stenow, Conny Andersson,  
Johan Lidén, Marianne Sölvebrant, Leo Mörtzell,  
Anders Nilsson och Martin Mellqvist  
Från § 5 Nicklas Lindblad
- Frånvarande:** Anna Wiklund, Håkan Larsson, Petter Isaksson och Rickard Lundgren
- Adjungerad:** Björn Petersson  
§ 3 Susanne Sulander, e-balans  
§4 Jan Valgeby och Conny Eriksson

## Dagordning

### § 1 Öppnande och fastställande av dagordning

Ordförande Johan Lidén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Dagordningen fastställdes.

### § 2 Justerare

Marianne Sölvebrant valdes till justerare

### § 3 E-balans, halvårsrapport (Susanne Sulander)

Susanne redogör för ekonomin och alla poster till och med juli månad i år.

Hittills visar vi på ett bättre resultat i år jämfört med förra året.

Framöver kommer Susanne att skicka ett ekonomiskt underlag varje månad, som kommer att redovisas på styrelsemötena samt skickas till revisorerna.

Vi har ett uppdrag från revisorerna att jobba ikapp med kundfordringar (ej betalda avgifter).

Björn och Susanne gör upp om en handlingsplan för detta med hög aktivitet fram till bokslutet.

En generell information kommer att gå ut till våra medlemmar framöver om hur betalning av avgifter och kösystem fungerar.

### § 4 Valberedningen, läget inför 2024

Valberedningen hade sitt första möte idag, där Jan Valgeby och Conny Eriksson deltog.

Valberedningen får styrelsens godkännande att komplettera med någon ytterligare person som

kan ingå i valberedningen.

Alla i styrelsen ombeds att tänka till om lämpliga personer och komma med förslag!

## **§ 5 Föregående protokoll**

### ***Djupet i hamnen (Martin och Johan)***

Rapport kommer på nästkommande möte.

## **§ 6 Ärenden**

### **a) Rapport från sommaren (kansliet)**

Björn har haft 4 veckors semester och har av dessa haft två veckors telefon-jour.

Nästa år vill Björn slippa telefon-jouren under semestern, så då behövs en annan planering än i år.

Övrigt i sommar har klubbhuset varit uthyrt för bröllop, med en fest som urartade.

En båt har haft påhälsning av ovälkomna personer och en annan båt har sjunkit på C-bryggan.

Systemet med Hamnvärdarna har fungerat som vanligt över sommaren.

### **b) Bankerydsbryggan**

Dags att inleda arbetet och sätta ihop en projektgrupp för Bankerydsbryggan som kan ledas av Håkan Larsson.

Styrelsen uppmanas att tänka till om vilka personer som skulle kunna ingå i projektgruppen.

Gruppen fastställs vid nästa styrelsemöte.

### **c) Arbetsdag i höst**

Lördag 30 sept arbetsdag kl 9.00 – 13.00

Johan och Björn håller i dagen.

### **d) Spången (lägesrapport, Niklas)**

Niklas har inget nytt att rapportera vid dagens möte. Bordläggs till nästa möte.

## **§ 7 Ekonomi**

Vi har en fortsatt god ekonomi, se även § 3.

## **§ 8 Arbetsråd och sektioner**

Information att slipen just nu är halvmålad och behöver göras klart innan vintern.

Håkan ombeds kontakta ansvarigt arbetsråd.

Information att det På C-bryggan just nu saknas lampor.

Nicklas kontaktar arbetsråd El.

## **§ 9 Inkomna skrivelser**

### **a) Bidrag till anmälningsavgift (fråga till styrelsen)**

Domsands seglare Hanno Seifert är mycket framgångsrik i att segla Waszp och deltar på många tävlingar och representerar då Domsands båtsällskap. Hannu har hittills i år lagt ut ca 10 000 kr på anmälningsavgifter.

Styrelsen beslutar att bidra med 25 % av anmälningsavgifterna.

## **b) Dränering av båthus (fråga till styrelsen)**

En medlem har problem med vatten som tränger in i båthuset och undrar över vem som har ansvar för dränering och kostnader i samband med det.

Styrelsen är överens om att vi inte bekostar dränering av en medlems båthus, men att klubben kan vara behjälplig i arbetet, exempelvis med hjullastaren.

## **§ 10 Övriga frågor**

Vaka-systemet (taggsystemet) kan behöva byggas ut. Det rymmer 1000 taggar och vi är snart uppe i det antalet. Det kan kosta 10 000 kr när det blir aktuellt att bygga ut.

Ny båt i seglarskolan? Det är nu på hösten det är möjligt att söka bidrag om behovet finns. Martin och Leo får i uppdrag att undersöka behovet och börja med Ungdomssektionen.

Hur gör vi med den gamla traktorn, sälja? Conny och Marianne får i uppdrag att höra med Rune om vi efter båtupptagningen kan köra upp traktorn till honom för att sedan gå vidare med försäljning.

Ett vandringssällskap kommer till Domsand 7/10 och får en föreläsning om Domsands historia av Klas Peter och Johan.

## **§ 11 Fastställande av nästkommande styrelsemöten**

2 okt och 4 dec kl 18 i klubbhuset.

## **§ 12 Avslutning**

Johan tackade och förklarade mötet avslutat

Johan Lidén

Ordförande

Marianne

Justeringsperson

Helena Stenow

Sekreterare